



Board of Directors resolutions' disclosure

The Board of Directors of Muscat City Desalination Company SAOG ("**Company**") via a circular resolution dated 30 September 2025, which will be ratified at the next Board of Directors meeting, resolved:

1. To acknowledge the resignations of Mr. Tamer Cankardes as director and chairman and Mr. Anwar Syahrin Abdul Ajib as director and deputy chairman of the Company, due to personal reasons, both with effect from 30 September 2025.
2. To approve the appointment of Mr. Balwinder Singh Panesar as a director and chairman and Mr. Syahrinizam bin Samsudin as a director and deputy chairman of the Company, both with effect from 30 September 2025 on a temporary basis until the next general meeting.

Mr. Balwinder Singh Panesar

Mr. Balwinder Panesar is the Chief Executive Officer of Summit MEA Power FZE, a wholly owned subsidiary of Sumitomo Corporation that develops, operates, and manages private power, cooling, and water plants in the Middle East, Africa, and CIS regions. His previous roles include the Executive Managing Director of Sharjah Hamriyah Independent Power Company in UAE and several other positions in the power generation sectors in the UK and Asia.

He holds a Bachelors degree in Chemical Engineering from University College London, UK, and an MBA from Henley Management College, UK. Mr. Panesar is also a fully qualified member of the Institute of Chartered Accountants in England and Wales.

Mr. Syahrinizam bin Samsudin

Mr. Syahrinizam bin Samsudin, is the Group Chief Executive Officer of Malakoff Corporation Berhad (Malakoff). He joined Malakoff on 1 September 2025, after a successful stint as the Managing Director and Chief Executive Officer of UEM Edgenta Berhad.

Syahrinizam held other numerous leadership roles including Chief Executive Officer of TnG Sdn. Bhd. where he led Malaysia's largest electronic payments company through a full digital transformation plan and successfully launched the TnG e-Wallet via a joint venture with Ali Baba's Fintech company, Ant Financial.

Syahrinizam was also Chief Executive Officer of MTU Services (Malaysia) Sdn. Bhd., President of Scomi Engineering Bhd., as well as being involved in the setting up of technology ventures such as SBS Technology Solutions and Ata Plus. He also played a leading role in the setting up of iPerintis (currently Petronas ICT Sdn. Bhd.) and later became its Chief Operating Officer and Head of Operations.

Syahrinizam graduated from the Australian National University with a double degree; Bachelor of Commerce in Accounting and Bachelor of Laws (LLB) with Honours. Syahrinizam is also a member of the Harvard Club of Malaysia and the Institute of Marketing Malaysia.





Syahrnizam is deeply passionate about leadership and self-development and is active on the speaking circuit especially amongst emerging talent and young professionals to prepare the future workforce to be more resilient and to be adaptive to change.

3. To approve the reconstitution of the Board Nomination & Remuneration Committee (BNRC) as follows:

No.	Name	Position
1	Balwinder Singh Panesar	Chairman of the BNRC
2	Syahrnizam bin Samsudin	Member
3	Katsushi Takiguchi	Member

For Muscat City Desalination Company S.A.O.G

Khairul Falah bin Zaharin
Chief Financial Officer
Date : 30 September 2025





الافصاح عن قرارات مجلس الإدارة

قرر أعضاء مجلس إدارة شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع ("الشركة") بموجب قرار بالتمرير بتاريخ ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٥ م، والذي سيتم التصديق عليه في اجتماع مجلس الإدارة القادم، على:

١. الموافقة على استقالة الفاضل/ تامر كنتارديس كعضو ورئيس مجلس إدارة الشركة، والفاضل/ أنور سياهرين عبد العجيب كعضو ونائب رئيس مجلس إدارة الشركة، وذلك لأسباب شخصية، اعتباراً من ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٥ م.

٢. الموافقة على تعيين الفاضل/ بالويندر سينغ بانيسار، كعضو ورئيس مجلس إدارة الشركة والفاضل/ سياهرونيزام بن سامسودين كعضو ونائب رئيس مجلس إدارة الشركة اعتباراً من ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٥ م وذلك بصفة مؤقتة حتى انعقاد اجتماع الجمعية العامة القادم.

بالويندر سينغ بانيسار

الفاضل/ بالويندر بانيسار يشغل منصب الرئيس التنفيذي لشركة سومت إم إي ايه باور إف زد إي (Summit MEA Power FZE) وهي شركة تابعة مملوكة بالكامل لشركة سوميتومو كوربوريشن، وتعمل على تطوير وتشغيل وإدارة محطات الطاقة الخاصة والتبريد والمياه في مناطق الشرق الأوسط وأفريقيا ورابطة الدول المستقلة. وتشمل مناصبه السابقة منصب المدير التنفيذي المنتدب في شركة الشارقة الحمرية للطاقة المستقلة في دولة الإمارات العربية المتحدة، إضافةً إلى عدة مناصب أخرى في قطاعات توليد الطاقة في المملكة المتحدة وآسيا.

يحمل الفاضل/ بانيسار درجة البكالوريوس في الهندسة الكيميائية من جامعة كلية لندن (المملكة المتحدة)، ودرجة ماجستير إدارة الأعمال من كلية هنلي لإدارة الأعمال (المملكة المتحدة). كما أن الفاضل/ بانيسار عضو مؤهل بالكامل في معهد المحاسبين القانونيين في إنجلترا وويلز.

سياهرونيزام بن سامسودين

الفاضل/ سياهرونيزام بن سامسودين يشغل منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة مالاكوف كوربوريشن برهاد (مالاكوف). وقد انضم إلى مالاكوف بتاريخ ١ سبتمبر ٢٠٢٥ م، وذلك عقب فترة ناجحة شغل خلالها منصب المدير العام والرئيس التنفيذي في شركة يو إي إم إدجنتا برهاد (UEM Edgenta Berhad).

وتولّى الفاضل/ سياهرونيزام عددًا من المناصب القيادية الأخرى، من بينها منصب الرئيس التنفيذي في شركة TnG Sdn. Bhd.، حيث قاد أكبر شركة للمدفوعات الإلكترونية في ماليزيا عبر خطة تحول رقمي شاملة، وأطلق بنجاح محفظة TNG الإلكترونية من خلال مشروع مشترك مع شركة التكنولوجيا المالية التابعة لعلّي بابا، Ant Financial.

كما شغل منصب الرئيس التنفيذي لشركة MTU Services (Malaysia) Sdn. Bhd.، ومنصب الرئيس في Scomi Engineering Bhd. (SBS Technology Solutions)، وكان له إسهام في تأسيس مشروعات تقنية مثل إس بي إس تكنولوجي سوليوشنز وآتا بلس (ATA Plus). كذلك اضطلع بدور قيادي في تأسيس آي برنتس (iPerintis) (المعروفة حالياً باسم Petronas ICT Sdn. Bhd. وتولّى لاحقاً منصب الرئيس التنفيذي للعمليات ورئيس قسم العمليات فيها.





ويحمل الفاضل/ سياهرونيزام درجتين جامعتين من الجامعة الوطنية الأسترالية: بكالوريوس التجارة في المحاسبة وبكالوريوس القانون (LLB) مع مرتبة الشرف، وهو أيضًا عضو في نادي هارفارد في ماليزيا والمعهد الماليزي للتسويق.

يتمتع الفاضل/ سياهرونيزام بشغف عميق بالقيادة وتطوير الذات، وهو نشط في مجال إلقاء المحاضرات خاصة بين الكفاءات الناشئة والمهنيين الشباب، وذلك بهدف إعداد القوى العاملة المستقبلية لتكون أكثر مرونة وقدرة على التكيف مع التغيير.

٣. الموافقة على إعادة تشكيل لجنة الترشيحات والمكافآت على النحو التالي:

م.	الاسم	الصفة
١	بالويندر سينغ بانيسار	رئيس لجنة الترشيحات والمكافآت
٢	سياهرونيزام بن سامسودين	عضو
٣	كتسوشي تاكيجوتشي	عضو

عن شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع.

خير الفلاح بن زهارين

المدير المالي

التاريخ: ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٥ م

